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Zápis a usnesení z 38. jednání Komise urbanistiky a dopravy (KUaD) dne 28.3.2018  
  
Termín jednání: 28.3.2018 v 16,00 hodin 
Místo: MěÚ – malá zasedací místnost 
Prezence: 

Členové komise:  

Ing. P. Graca, , Ing. L. Bartoš, Ing. T. Prinz, , Ing. arch. D.Urbanec, Ing. Z. Třešňák, Ing. arch. 
M. Míka, Ing. arch. Z. Franta, M. Hurajčík 
 

(přítomno 8 , omluveni 0, neomluven 0) 
 
Tajemník komise:  

Ing. Petr Řezník 
 

Hosté:  

Edip: Ing. Richter 
Město: starosta – M. Kalina, zastupitelé – p. Hurajčík, p. Tobrman 
p. Šimsa, pí. Šimsová, p. Kajlík, p. Konečný, p. Hanzlík, p. Hulena, pí. Hulenová, p. Zeleník, p. 
Klusáček, p. Bárta, p. Blovský, p. Klain  
 
Program jednání: 
1/ Nový systém parkování ve městě. 
4/ Ostatní 
 
Zastupitel M. Hurajčík – seznámil účastníky se záměrem a odůvodnil zadání projektu nového 
systému parkování v Mariánských Lázních 
 
Ing. Richter ze společnosti Edip předvedl prezentaci projektu se záměrem vysvětlit podstatu 
projektu a odpovědět na dotazy občanů města. 
 
Připomínky občanů: 
P. Hanzlík – Dosavadní systém parkování v Anglické ulici, funguje bez problému a obyvatele 
Anglické ulice jsou s tímto způsobem parkování spokojeni. Nově navrhované smíšené zóny 
s nainstalovanými parkovacími automaty způsobí rezidentům problémy s parkováním. 
Upozorňuji, že z důvodu jednosměrného provozu v Anglické ulici, bude muset každý rezident 
objet celé město, pokud bude jeho místo prodáno pomocí parkovacího automatu. Délka této 
objížďky k novému parkování je 3 km. 

 
P Hulena – doporučuje v ulici Lužická a Komenského zachovat obě ulice při křížení s ulicí 
Dvořákova jako hlavní. Stávající stav je velmi nebezpečný. 
 
P. Blovský – doporučuje v ulici Lužická zavést kombinované stání – zavést „kotouče“. Za 
stávající situace zaznamenal odliv zákazníků, kteří nemohou v ulici Lužická zaparkovat 
z důvodu zavedení zóny „D“ 
 
P. Richter (Edip) – doporučuje v ul. Lužická instalovat parkovací automaty s tím, že počáteční 
stav bude zdarma 
 
Z. Franta – připomínky sepsané občany zaslat zpracovateli systému parkování a zpracovateli 
vyhlášky. 
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P. Graca – doplnění vyhlášky o zřízení fondu parkování, 
Nedostatky / mínusy: velká koncentrace OA v lázeňské části města, kritický nedostatek 
parkovacích míst. 
Požadavky: dobudování požadované infrastruktury zajišťuje potřebu kapacitních parkování v 
lázeňském centu města. 
Pokud je navržený parkovací systém založen na výběru parkovného, je vhodné koncepci 
formulovat tak, aby byl zohledněn trvale udržitelný rozvoj. 
Proto navrhuji doplnit koncepci parkování města ML o vyhlášku o zřízení fondu parkování, 
který se bude plnit z výběru parkovného. 
Po určitém čase bude fond sloužit pro dovybavení chybějící infrastruktury města. Tím je 
zajištěn trvale udržitelný rozvoj. 
Pokud se toto neučiní, domnívám se, že koncepce parkování (myšleno dobrý úmysl s výběrem 
parkovného v centru města) není úplná, dotažená ... 
V případě dobře naformulovaného a veřejnosti odprezentovaného "příběhu ohledně potřeby 
výběru parkovného" veřejnost lépe pochopí, o co se samospráva snaží. Ubyde negativních 
reakcí (petice, apod.) Nakonec každý rád za parkování zaplatí a ještě poděkuje :-) Cílem je 
spokojený občan, zaměstnanec a návštěvník města po dobudování této infrastruktury. Mají kde 
zaparkovat, vždy v docházkové blízkosti svého působiště ... 
 
P. Tobrman- zastupitel města – v novém systému parkování je třeba vzít v úvahu parkování pro 
zaměstnance dojíždějící do města. Zakomponovat do projektu veškeré možnosti odstavných  
parkovišť v návaznosti na zajištění dostupnosti MHD. 
 
p. Šimsová – uvádí, že v zoně D, Jiráskově ul. provozuje penzion a za současného systému 
parkování k ní nemohou hosté přijíždět, protože požadují parkování přímo u penzionu. 
Současný systém ji efektivně brání v podnikání a zásadně změnil podmínky jejího podnikání. 
Dále uvedla, že písemně tento problém referovala již v únoru 2018 – bez jakékoli odpovědi. 
 
p. Šimsa – uvedl, že parkování v ulicích Jiráskova, Komenského, Křižíkova fungovala bez 
problémů. Žádal, aby byly předloženy stížnosti na problémy s parkováním v zóně D. 
 
p.Prinz - Předseda Komise doporučuje dokončit realizaci systému v oblasti D podle projektu a 
zvážit připomínky občanů. 
 
 
 

Konec jednání: Tajemník komise jednání se souhlasem všech přítomných ukončil v 19:30hod. 

 
Dne 6.4.2018 zápis zapsal s připomínkami: Ing. Řezník  
Zápis schválil předseda komise Ing. Prinz dne 6.4.2018 

 

 

 


